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● Närvarande: Niclas, Göran, Martin, Lars,
● Justerare: Martin

● Våra egna tankar, tas upp under övrigt

● Planering av KM, aktiviteter, priser, FB-påminnelse

● Damsatsningen, Niclas kollar på om att ta det till våren

● Ekonomi, god nog att bjuda på AfterDisc

● Vinterdisc startar snart, alternativt singel & parspel? Niclas tar upp frågan på
vinterdiscen

● Övrigt
1. Rankåspromenaden 2024? InfoMöte 26/10. Niclas representerar

2. Förfrågan om Företags-discgolf typ: kickoff, seriespel under våren och final. Göran
kollar med Erik om upplägg på webben. Vi bestämde inget

3. Inomhusträning i vinter? Göran kollar hyra av Smulebergs jympasal

4. Vi funderade kring om volontärer på event skulle få ersättning för att ställa upp?

5. Scorekort & infotavlan, kartan. Göran jobbar med det

6. Ransbergs DGP.
Peter & Göran ska besöka Ransbergs skola och försöka få till 3 korgar i skogen

Nästa möte 16/11 kl 18 i lokalen

vid tangenterna Justerare
Göran Kornestedt Martin Karlsson


